
Zápis ze zasedáńı KR dne 24. 6. 2013

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Ladislav Láska, Alžběta Prokopová, Libor Peltan
Hosté: Jana Provazńıková, Frantǐsek Illich, Martin Prajer, Jan Blažek, Tomáš Pokorný
Omluveni: Tomáš Masař́ık

1 Schváleńı programu

Jan Muśılek zahajuje zasedáńı hlasováńım o schváleńı programu:

1. Schváleńı zápisu z 13. 5.

2. Schváleńı programu

3. Změny ve vedeńı koleje

4. Instalace termoizolačńı fólie

5. Vyhazováńı zářivkových trubic

6. Poruchovost praček

7. Termı́ny zámluv

8. Různé

Hlasováńı: 3 - 0 - 0
Program byl jednomyslně schválen.

2 Schváleńı zápisu z 13. 5.

Zápis byl jednomyslně schválen.

3 Schváleńı programu

Program byl jednomyslně schválen.

4 Změny ve vedeńı koleje

Ing. Prajer osvětluje nedávné změny ve vedeńı koleje, kde byly zrušeny vedoućı správ. Naš́ı koleje se
změna př́ılǐs nedotkla, pouze došlo k odštěpeńı menzy (která je nyńı ř́ızena centrálně) a VK nahradila
v pozici vedoućı koleje Mgr. Jana Provazńıková (dále JP). JP se krátce představila a navzájem
doufáme, že budeme moci hladce spolupracovat. JP dále děkuje za spolupráci KR v prvńıch dnech
během povodńı.
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5 Instalace termoizolačńıch fólíı

Ing. Prajer oznamuje, že ředitelstv́ı řešilo situaci s teplotńım komfortem a vedeńı koleje si stoj́ı za
svými předchoźımi právńımi stanovisky. Přesto však bylo rozhodnuto, že se zkušebně na pokoje
nainstaluj́ı dva typy termoizolačńıch fólíı.

Dražš́ı fólie má nižš́ı světelnou prostupnost, nicméně vyšš́ı izolačńı vlastnosti. Levněǰśı z nich
má vyšš́ı světelnou i tepelnou propustnost. JM se ptá na konkrétńı parametry fólíı (propustnost,
cena, životnost). Ing. Prajer odpov́ıdá, že má nějaké předběžné informace, ale zejména naceněńı
neńı přesné, protože je zat́ım pouze kusové. Jan Blažek se dále ptá, jaký efekt bude považován za
dostatečný, aby došlo k plošné instalaci fólíı. Ing. Prajer odpov́ıdá, že to bude předmětem jednáńı,
zat́ım v tomto ohledu žádné rozhodnut́ı nepadlo.

Dále prob́ıhá diskuse kam umı́stit testovaćı fólie. KR se s př́ıtomnými shoduje na tom, že z
hlediska tepelného diskomfortu je na tom nejh̊uře západńı strana budovy A, předevš́ım ve vyšš́ıch
patrech. KR dále oslov́ı zájemce z těchto pater a pokuśı se dobrovolńıky zajistit.1

6 Vyhazováńı zářivkových trubic

JM oznamuje, že KR obdržela st́ıžnost, že údržbáři odhazuj́ı trubice do koše. FI odpov́ıdá, že tru-
bice na koleji odkupuje dodávaj́ıćı firma, a že je potřeba ř́ıkat st́ıžnost konkrétně, aby byl pokárán
konkrétńı údržbář.2

7 Poruchovost praček

JM konstatuje, že na pračky maj́ı velkou mı́ru poruchovosti (pr̊uměrně 4 rozbité pračky za měśıc) a
udává, že většina závad je zaviněna špatnou manipulaćı ze strany student̊u. JP souhlaśı. JM navrhuje,
že by bylo dobré k pračkám dodat obrázkový návod upozorňuj́ıćı na nejčastěǰśı chyby. JP souhlaśı. JM
se hláśı jako dobrovolńık k vytvořeńı fotonávodu. JM se dále ptá, zda se oprava praček poškozených
studenty opravdu nechává zaplatit př́ıslušným student̊um. JP odpov́ıdá že ano, ale pouze pokud je
pračka závažně poškozena vlivem studenta.

8 Termı́ny zámluv

JM navrhuje v zájmu optimalizace kapacit ke standardńım kol̊um přidat kolo, kde se bude moci
zamluvit pouze aliance velikosti 2 nebo 4 (ne 3!). Termı́ny jednotlivých kol budou:

1. kolo (primárńı práva) nejpozději 6. 8. 20:00
2. kolo (sekundárńı právo) 8.8. 20:00
3. kolo (přitáhnut́ı alianćı) 10.8. 20:00
4,1. kolo (ubytováńı čtveřic) 12.8. 18:00
4,2. kolo (ubytováńı dvojic) 12.8. 19:00
4,3. kolo (volné zámluvy) 12.8. 20:00
ukončeńı zámluv 16.8. 20:00

Primárńı domovské právo má ten, kdo v daném pokoji bydĺı k 1. 8. 2013. Sekundárńı domovské
právo má ten, kdo v daném pokoji bydlel ke dni 15. 6. 2013.

1Několik dńı po ukončeńı zasedáńı se KR podařilo sehnat dobrovolńıky pro instalaci fólíı. Výsledky měřeńı budou
k dispozici až opět stoupne venkovńı teplota nad kritickou hranici.

2Nově nośı všichni zaměstnanci koleje jmenovky. I nahlášeńı mı́sta a času kde k pochybeńı došlo ale stač́ı k určeńı
konkrétńıho zaměstnance. St́ıžnosti směřujte př́ımo na vedoućıho údržby Frantǐska Illicha.
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9 Různé

1. Tomáš Pokorný se táže na ventilátor, jakožto elektrické zař́ızeńı. JP odpov́ıdá, že standardńı
stolńı ventilátor povolený je a neńı zpoplatněn,3 nicméně ventilátory montované na stropy atp.
povolené nejsou.

2. Tomáš Pokorný se dále ptá na odsáváńı v kuchyňkách a ve sprchách. FI odpov́ıdá, že odsáváńı
vzduchu v těchto prostorách má zanedbatelný vliv na teplotu v mı́stnosti. Připomı́ná také, že
jsou pravidelně větrána schodǐstě. Necháváńı otevřených dveř́ı na schodǐstě nebo dokonce jejich
zakládáńı hasićımi př́ıstroji je ale v př́ıkrém rozporu s požárńımi předpisy!

3. JP informuje, že se z chodeb ztráćı cedule s únikovými plány. KR apeluje na studenty, aby daľśı
cedulky nekradli. JM poznamenává, že pokud někdo touž́ı po únikovém plánu, je vhodněǰśı o
něj požádat vedoućı koleje, než ho slepovat ze stěn na patrech.

4. JP dále prośı KR, aby nechali dvě patra na B bez volných zámluv, jako vyrovnávaćı kapacitu.

5. JM dále připomı́ná, že se mu doneslo, že ubytovatelky při uzav́ıráńı smluv ř́ıkaj́ı, že lidé bydĺıćı
krátkodobě muśı bydlet na 1. až 5. patře Po krátké diskusi jsme si objasnili, že toto je stále
pouze silné doporučeńı. JM prośı JP, aby ubytovatelky dávaly vědět správnou informaci.

3I nezpoplatněné spotřebiče by ale měly být nahlášeny v ubytovaćı kanceláři a splňovat př́ıslušné normy (viz VUP).
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